
O mașină și un motociclu s-au
lovit  pe  strada  Portului.
Șoferița mașinii era posibil
DROGATĂ
6 iunie 2024 14:22

Ieri, 5 iunie 2024, în jurul orei 23.55,
polițiști  din  cadrul  Poliției
Municipiului  Mangalia  –  Biroul  de
Siguranță  Rutieră  au  fost  sesizați  cu
privire la faptul că pe strada Portului
s-a produs un accident rutier.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că impactul
s-a produs între un autoturism condus de o femeie, de 23 de
ani, și un motociclu condus de un bărbat, de 24 de ani.

Conducătorii  auto  au  fos  testați  cu  apartul  etilotest,
rezultatele fiind negative, și cu aparatul din dotare, în
cazul femeii reieșind indicia cu privire la eventuala prezență
a substanțelor psihoactive.

Menționăm că aceasta nu reprezintă probă în cadrul dosarului
penal, persoana fiind condusă la o unitate medicală, pentru
recoltarea  de  probe  biologice,  în  vederea  stabilirii  cu
exactitate a consumului unor substanțe interzise.
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În urma accidentului rutier, conducătorul mopedului a fost
ușor rănit.

Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  pentru  primărie:  „Voi
înființa  Grădina  Botanică
Mangalia,  ce  va  deveni  un
spațiu  de  recreere  și  un
centru  educațional  pentru
comunitate”
6 iunie 2024 14:22

Într-un  oraș  în  care  natura  a  fost
ciopârțită  și  schilodită,  în  care
spațiile  verzi  au  fost,  practic,
desființate  de  administrația  locală,
Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
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pentru primărie, dorește înființarea unei
grădini botanice, ce va deveni un centru
educațional,  de  recreere  și  în  care
vizitatorii  vor  putea  învăța  despre
diversitatea plantelor.
„Grădina  Botanică  Mangalia  va  fi  un  spațiu  dedicat
colecționării, conservării și expunerii diversității plantelor
și ecosistemelor. Aceasta va include o varietate de plante
native și exotice, organizate în diferite zone tematice sau
habitaturi pentru a oferi o experiență educativă și recreativă
completă.

Atât locuitorii orașului nostru, cât și turiștii, vor avea
acces la un spațiu verde și relaxant, unde se pot bucura de
frumusețea  naturii,  pot  petrece  timp  în  aer  liber  și  pot
practica activități recreative și sportive.

În același timp, va servi ca un centru educațional pentru
comunitate,  oferind  programe  și  activități  pentru  toate
vârstele.  Vizitatorii  vor  avea  oportunitatea  de  a  învăța
despre  diversitatea  plantelor  și  importanța  conservării
biodiversității.

Construirea unei grădini botanice în orașul nostru reprezintă
o oportunitate unică de a investi în educație, conservare și
dezvoltare durabilă. Această inițiativă va aduce beneficii pe
termen lung comunității noastre și va ajuta orașul nostru să
devină un loc prietenos cu mediul înconjurător și preocupat de
bunăstarea cetățenilor săi.

Prin  implementarea  acestei  propuneri,  vom  crea  un  loc
emblematic și inspirațional pentru orașul nostru, care va fi
apreciat  de  generațiile  actuale  și  viitoare”,  a  transmis
Semiran Abdurefi locuitorilor orașului.

Comandat de Uniunea Salvați România,
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CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Șantierul Damen se află, chiar în acest moment, în cea mai
gravă situație de la înființarea sa din 1980, riscând să fie
tras pe linie moartă”

Candidatul  PSD  Mangalia  la
funcţia  de  primar,  Paul
Foleanu: „Plesnit de dosarul
penal  de  corupţie,  primarul
Radu Cristian încearcă să-şi
obţină imunitatea negociindu-
şi un post de parlamentar!”
6 iunie 2024 14:22
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Invitat  la  un  post  de  televiziune,
candidatul PSD Mangalia, Paul Foleanu a
declarat  că  un  prieten  din  stafful  de
campanie al PNL Bucureşti i-a confirmat
faptul  că,  speriat  de  verdictul  din
dosarul  penal  de  corupţie  în  care  are
calitate de inculpat pentru săvârşirea a
95  de  fapte,  cu  un  prejudiciu  de  13
milioane lei,  actualul primar Cristian
Radu şi-a negociat pentru la toamnă un
post  de  parlamentar  pentru  a  obţine
imunitate.
Un  alt  subiect  fierbinte  l-a  reprezentat  actualul  sezon
estival care, asemenea anilor trecuţi, a debutat cu stângul în
sudul litoralului. „1 Iunie ar fi trebuit să înceapă în forţă
la Mangalia. Dar staţiunile au fost goale. Nu ştiu cum a
primit  autorizaţie  cel  care  deţine  hotelul  Adriana  din
staţiunea Venus, pentru că şi-a construit gardul exact pe
asfalt,  nu  mai  există  trotuar  acolo.  Pe  unde  vor  merge
turiştii, printre maşini?!

Mai grav, primarul i-a obligat pe absolvenţii de clasa a XII-
a, care îşi programaseră festivitatea de terminare a liceului
pe 9 iunie, să participe la un concert cu doi manelişti,
organizat  în  faţa  Casei  de  Cultură!  Este  o  sfidare  adusă
culturii din Mangalia! Aşa ne educăm copiii, cu manele?! Şi



mai ridicol, manelistul a salutat de mai multe ori spectatorii
„Bună seara, Medgidia, mulţumesc, Medgidia!”.

Nu  în  ultimul  rând,  pentru  această  mascaradă,  care  i-a
nemulţumit  pe  părinţi  şi  pe  cadrele  didactice  care  mi-au
trimis mesaje, Primăria Mangalia a cheltuit 260.000 lei pentru
robe  şi  plachete  scrise  GREŞIT,  cuvântul  ABSOLVENT,  fiind
inscripţionat ABSLOVENT!!!! O bătaie de joc faţă de copii şi
oraş.

Revenind  la  sezon,  chiar  ieri  mi  s-a  semnalat  că  nu
funcţionează iluminatul public în Neptun. În plus, problemele
pe care l-am văzut în staţiuni au rămas la fel. Din păcate,
avem un turism balcanic manelistic, şi din această cauză, nu
avem vizitatori”.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD Mangalia la funcţia de
primar:  „Orașul  suferă,  cetăţenii  sunt  trişti,  iar
vârstnicii, singuri. Principalul meu deziderat este să schimb
în bine Mangalia!”

(VIDEO/FOTO) Incendiu la Vama
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Veche! Ard mai multe căbănuțe
din  lemn,  dintr-un  camping
dezafectat
6 iunie 2024 14:22

Pompierii  militari  au  fost  solicitați,
prin  apel  la  112  să  intervină  la  un
incendiu izbucnit la mai multe cabane din
lemn,  aflate  pe  strada  Mihail
Kogălniceanu din Vama Veche.
Potrivit reprezentanților ISU Dobrogea, se intervine cu trei
autospeciale de stingere cu apă și spumă la imobilele cuprinse
de flăcări de pe strada Mihail Kogălniceanu.

Sunt afectate șapte cabane duble, fiecare cu o suprafață de 2
pe 3 metri pătrați, dintr-un camping nefuncțional.
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(VIDEO)  Paul  Foleanu,
candidatul  PSD  Mangalia  la
funcţia  de  primar:  „Orașul
suferă,  cetăţenii  sunt
trişti,  iar  vârstnicii,
singuri.  Principalul  meu
deziderat este să schimb în
bine Mangalia!”
6 iunie 2024 14:22

În cadrul unei emisiuni, candidatul PSD
Mangalia  la  funcţia  de  primar,  Paul
Foleanu  s-a  descris  ca  o  persoană
iubitoare  a  locului  natal,  născută,
crescută  în  Mangalia,  oraş  în  care  şi
profesează ca avocat.
„Municipiul Mangalia este foarte important pentru mine, pentru
că aici trăiesc.
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Am intrat în competiţia electorală, deoarece Mangalia suferă,
nu mai este ce a fost odată, oraşul este trist, iar oamenii,
foarte nemulţumiţi.

Am  decis  să  candidez  pentru  copiii  mei,  pentru  copiii
Mangaliei, care, din păcate, au luat drumul străinătăţii.

Candidez  pentru  vârstnicii  din  Mangalia  care  suferă  de
singurătate, cărora nu le mai deschide nimeni uşa. Doresc să
le alin suferinţa şi am proiecte pentru a realiza acest lucru.

Candidez pentru tinerii din Mangalia, care trebuie să aibă
locuri de muncă, bine plătite la ei în oraş, nu în străinătate
sau alte oraşe ale ţării.

Principalul meu deziderat este să schimb în bine Mangalia! Să
readuc Mangaliei şi cetăţenilor ei mândria că trăiesc într-un
oraş  – staţiune faimos, cum era cândva.

În urmă cu mai bine de 12 ani, când spuneai că eşti din
Mangalia, toată lumea ne invidia, asociau oraşul cu marea, cu
Festivalul Callatis şi celelelalte evenimente celebre.

Cetăţenii erau veseli, acum, văd doar tristeţe şi dezamăgire
în ochii lor. Astăzi, suntem unde suntem. Voi milita, împreună
cu tinerii, adulţii şi pensionarii din oraş astfel ca Mangalia
să  redevină  oraşul-staţiune  cu  cei  mai  mulţi  turişti,  cu
locuitori liniştiţi care să ducă un trai decent”.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

(FOTO)  Candidatul  PSD  Mangalia,  Paul  Foleanu:  „Copiii
Mangaliei merită locuri de joacă sigure şi atractive, nu
minciunele servite de primarul liberal!”
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Șofer beat, tras pe dreapta
pe  Șoseaua  Constanței  din
Mangalia
6 iunie 2024 14:22

La data de 3 iunie 2024, în jurul orei
02.50,  polițiști  din  cadrul  Poliției
Municipiului Mangalia – Biroul de Ordine
și  Siguranță  Publică  au  identificat  un
bărbat, de 54 de ani, care a condus un
autoturism  pe  Șoseaua  Constanței  fiind
sub influența băuturilor alcoolice.
Bărbatul a fost testat cu aparatul etilotest, rezultatul fiind
0,48 mg/l alcool pur în aerul expirat.

Ulterior,  a  fost  condus  la  o  unitate  medicală,  pentru
prelevarea  de  probe  biologice,  în  vederea  stabilirii
alcoolemiei  în  sânge.

Totodată, polițiștii i-au întocmit dosar penal.

https://editiadesud.ro/sofer-beat-tras-pe-dreapta-pe-soseaua-constantei-din-mangalia/
https://editiadesud.ro/sofer-beat-tras-pe-dreapta-pe-soseaua-constantei-din-mangalia/
https://editiadesud.ro/sofer-beat-tras-pe-dreapta-pe-soseaua-constantei-din-mangalia/


Începe  cel  mai  celebru
festival  al  lavandei  din
sudul  litoralului:  Povestea
mov de la Pecineaga merge mai
departe
6 iunie 2024 14:22

Sâmbătă, 8 iunie, la Pecineaga începe o
nouă  ediție  a  Festivalului  Lavandei  –
Povestea  mov.  Potrivit  organizatorilor,
evenimentul se va desfășura timp de trei
săptămâni, până la finalul lunii iunie.
Organizatorii transmit că, „Începând de sâmbătă, 8 iunie și
până pe 30 iunie 2024, sunteți așteptați la cea de-a VI-a
ediție  a  Festivalului  Lavandei  –  Povestea  mov,  de  la
Pecineaga, județul Constanța. Știm că ați aștepta cu sufletul
la gură, în fiecare an, deschiderea sezonului mov din câmpul
de la Pecineaga, aflat la 40 kilometri de Constanța și la 12
kilometri  de  Mangalia,  departe  de  zgomotul  și  agitația
cotidiană.
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Iată că, nici anul acesta, nu puteți rata o nouă ediție a
Festivalului Lavandei de la Pecineaga-o nouă povestea mov,
marca „Experiențe Dobrogene“.

La fel ca în anii precedenți, gazdele sunt familiile Bălănică
și Todor, care dețin lanul de lavandă de la Pecineaga și vă
așteaptă cu drag în tărâmul parfumat, să vă relaxați și să vă
conectați cu natura. În curând, lavanda ajunge la maturitate
și trebuie culeasă, o parte strânsă în buchețele și uscată,
iar o parte va fi supusă procesului de distilare din care vor
rezulta  apa  și  uleiul  de  lavandă,  folosite  ca  atare  sau
încorporate  în  produse  cosmetice  foarte  căutate  pentru
proprietățile lor binefăcătoare.

Vă invităm, așadar, la o experiență… dobrogeană parfumată, cu
multe  surprize,  momente  foto  neprețuite,  realizate  de  un
fotograf profesionist în lanul de lavandă, pe lângăț creațiile
gazdelor, deja cunoscute, rama foto supradimensionată, mașina
și bicicleta mov, leagăn, băncuțe și alte acareturi.

Dress code alb – mov, ca să fiți în ton cu… peisajul! Accesul
la Festivalul Lavandei de la Pecineaga este gratuit pentru
toată lumea, familiile Bălănică și Todor dorind să împărtă
bucuria de a simți parfumul proaspăt și gingășia florilor mov.

Producția de levănțică este valorificatăț prin brandul „Parfum
de lavandă“ sub care apar: apă florală de lavandă, uleiul de
levănțică, săpunul cu ulei esențial și bază de glicerină, sare
de baie cu ulei și flori din planta aromatică și medicinală
atât de îndrăgită.

Pentru  direcționare  către  lanul  de  lavandă:  0764901779,
0726486652, fam. Bălănicăț și Todor. Pentru informații legate
de excursii/experiențe – Cami Oprea / Experiențe Dobrogene,
0722430187”.

Pe aceeași temă:

 



Avaria  la  rețeaua  de  apă
potabilă  din  Năvodari  se
prelungește  până  la  miezul
nopții
6 iunie 2024 14:22

Raja  Constanța  anunță  că,  pe  parcursul
derulării  lucrărilor  de  remediere  a
avariei  survenite  pe  conducta  de
aducțiune, cu diametrul de 800 mm, de la
nivelul rezervoarelor de înmagazinare a
apei  potabile  din  cadrul  Stației  de
Pompare  Leonciuc  Năvodari  au
survenit dificultăți de ordin tehnic.
De aceea, suntem nevoiți să prelungim durata de executare a
intervenției.  Totodată,  având  în  vedere  diametrul  mare  al
conductei  și  timpul  necesar  pentru  intrarea  în  presiune,
estimăm că reluarea furnizării apei se va face în jurul orei
24.00.

În  acest  timp,  sunt  în  continuare  afectați  de  lipsa  apei
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consumatorii de pe străzile: Macului, Eternității, Apusului,
Locomotivei,  Liniștei,  Recoltei,  Prelungirea  Recoltei,
Sibioara, precum și cei de pe străzile adiacente din orașul
Năvodari.

Bărbat cu afecțiuni psihice,
depistat  în  zona  Gării
Mangalia.  Figura  pe  lista
persoanelor dispărute
6 iunie 2024 14:22

La data de 2 iunie 2024, în jurul orei
12.00,  polițiști  din  cadrul  Poliției
Municipiului  Mangalia  au  depistat,  în
zona  gării,  un  bărbat  ce  părea
dezorientat.
Acesta a fost verificat prin intermediul aplicației eDac și s-
a constatat că este vorba de un bărbat, de 24 de ani, care
figura ca persoană dată în urmărire din data de 2 mai a.c.,
deoarece a părăsit voluntar domiciliul din județul Mureș.

Totodată, s-a constatat că bărbatul figurează în baza de date
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ca având probleme psihice, motiv pentru care a fost internat
în Spitalul de Urgență Sfântul Apostol Andrei Constanța –
Secția Clinica de Psihiatrie.

Semiran  Abdurefi:  „Ziarul
Primăriei  este  folosit  şi
distribuit  de  Cristian  Radu
în campanie electorală pentru
osanale pe bani publici”
6 iunie 2024 14:22

Vineri 24 mai 2024, a fost tipărit şi,
ulterior,  distribuit  în  tot  oraşul
„Buletinul informativ”, ziarul Primăriei
în  care  actualul  edil  se  laudă  cu
„realizările”  sale.  Aflându-ne  în
perioada  campaniei  electorale,  primarul
nu  putea  găsi  un  prilej  mai  bun  să
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editeze un nou număr al publicaţiei care
să ajungă la cât mai mulţi cetăţeni.
Ce ignoră, însă actualul edil este faptul că este ilegal să
folosească instituţia publică, pe care o consideră propria
moşie, pentru a-şi promova „măreţele” proiecte în campania
electorală.

De altfel, nu este pentru prima dată când actualul primar se
foloseşte  de  bugetul  local  pentru  a-şi  face  campanie
electorală. Recent, a achiziţionat, la suprapreţ, 14.000 de
cărucioare  pentru  cumpărături,  care  ne-au  costat  „doar”
264.000  lei,  bani  alocaţi  de  la  bugetul  local!  Când  le-a
distribuit? În precampanie, tot pentru atragerea de voturi,
numai că această „generozitate” nu l-a costat niciun leu din
propriul buzunar. Astfel, pentru Cristian Radu a devenit un
obicei să folosească bugetul local, şi aşa secătuit, pentru
propria imagine doar-doar mai ameţeşte cetăţenii să-l voteze.

Deoarece  Cristian  Radu  a  distribuit  în  campanie  ziarul
primăriei, în condiţiile în care legea electorală nu permite
decât  lipirea  unui  singur  afiş  pe  panoul  de  afişaj,  am
formulat plângere către BEC Mangalia, care va fi analizată
miercuri, 05.06.2024.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”
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A  fost  sistată  furnizarea
apei potabile la Năvodari
6 iunie 2024 14:22

Echipele  RAJA  sistează  furnizarea  apei
potabile  în  zona  de  Est  a
orașului Năvodari astăzi – 03 iunie 2024,
în intervalul orar 08.30 – 17.00, pentru
remedierea  unei  avarii  survenite  pe
conducta  de  aducțiune,  cu  diametrul  de
800 mm, de la nivelul rezervoarelor de
înmagazinare  a  apei  potabile  din
cadrul Stației de Pompare Leonciuc.
Sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  de  pe  străzile:
Macului,  Eternității,  Apusului,  Locomotivei,  Liniștei,
Recoltei, Prelungirea Recoltei, Sibioara, precum și cei de pe
străzile adiacente.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create utilizatorilor, pe
care  îi  asigurăm  că  echipele  de  intervenție  vor  face  tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile într-un timp cât mai scurt.
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Angela  Marinescu,  candidat
USR  pentru  Consiliul  Local:
„Mangalia  trebuie  să  devină
un oraș din care copiii și
nepoții noștri să nu mai fie
nevoiți să plece!”
6 iunie 2024 14:22

Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru  Primărie,  o  prezintă,  azi,  pe
Angela  Marinescu,  candidat  pentru
Consiliul Local:
„Angela Marinescu este colega care ne vorbeste despre Regatul
României, despre Regele Mihai și vremurile in care principiile
erau atribute esențiale în viața si cariera unei persoane!
Pentru cei tineri din USR, ea este enciclopedia deceniilor
trecute, ne ajută să nu uităm, să fim vigilenți și să luptăm
întotdeauna  pentru  drepturile  noastre,  căci  o  clipă  de
neatenție  ne  poate  intoarce  în  epoca  absolutismului  și  a
dictaturii!
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Pe de altă parte, ea este profesionistul la care apeleaza tot
usr judet pentru sfaturi si indrumare precisă in încercarea
noastră, a profanilor, să grădinărim!

Atunci intervine dna Angela, ne explică cu răbdare ce si cum
trebuie sa facem si, mai ales, ne indică toate, dar absolut
toate  plantele,  cu  denumirile  lor  in  latină!  Roșia  este
solanum lycpersicum si de aceea contine lycopen, florile de
piatra sunt protulaca grandiflora si sunt adaptate la soare si
secetă,cimbrul este sotureja hortensis , ori mesteacanul este
betula!

La pensie visez sa mă ocup exclusiv de
grădină! Până atunci însă, avem treabă in
primărie!
„Mă  numesc  Angela  Marinescu,  de  profesie  sunt  inginer
horticultor și am lucrat ca administrator de firmă atât în
agricultura de stat, cât și în sistemul privat.

Cred cu tărie că fiecare persoană care este interesată de
direcția în care merge țara și orașul său, are datoria de a se
implica. Nu am dorit să mai aștept ca altcineva să rezolve
problemele din Mangalia, din viața noastră, așa că am hotărât
să mă implic, alăturându-mă echipei USR.

Aceeași dorință de implicare am găsit-o și la colegii mei mai
tineri din USR, cărora le admir entuziasmul și dăruirea în
lupta de a crea o lume mai bună și un mediu sănătos pentru
familiile noastre.

În Mangalia mi-am construit căminul, aici mi-am crescut și mi-
am educat copiii, însă, din lipsa oportunităților din acest
oraș, au fost nevoiți să plece în altă țară.

Vreau să transformăm Mangalia într-un oraș din care copiii și
nepoții noștri să nu mai fie nevoiți să plece, un oraș în care
își pot clădi viitorul alături de familiile lor.



Vreau să transformăm Mangalia într-un exemplu pozitiv.

Alături de ceilalți colegi, candidați pentru Consiliul Local
al Mangaliei, voi aduce contribuția la schimbările pe care ni
le dorim, împărtășind din experiența profesională, în spiritul
respectului pentru cetățean.”

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Leonard Nicolăina, candidatul USR Mangalia pentru consiliul
local: „Singura promisiune pe care o fac este că mă voi lupta
din răsputeri cu cei care nu vor dezvoltarea orașului!”

Erika și Rareș, amenințări cu
MOARTEA  înaintea  concertului
de 1 Iunie de la Medgidia.
Poliția a demarat o anchetă
6 iunie 2024 14:22
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Primăria  Municipiului  Medgidia
organizează astăzi, 1 iunie, un eveniment
dedicat  atât  copiilor  cât  și
adolescenților.  Evenimentul,  care
debutează de la ora 16.00, aduce în prim-
plan o varietate de activități dar și un
concert susținut de Erika Isac, Rareș și
Bogdan  de  la  Ploiești.  În  jurul
prânzului, Erika Isac și Rareș au primit
mesaje  de  amenințare  cu  moartea  pe
conturile de socializare.
Cei doi au fost avertizați să nu urce pe scena de la Medgidia.
Atât managerul cât și artiștii au informat organizatorii și,
pentru  că  au  luat  în  serios  aceste  amenințări,  au  depus
plângere la Poliția din Medgidia.

În  același  timp,  Primăria  Municipiului  Medgidia  a  sesizat
instituțiile abilitate pentru a lua toate măsurile necesare
pentru siguranța artiștilor prezenți la eveniment.

Iată ce transmite IPJ Constanța:

La data de 1 iunie a.c., în jurul orei 11.40, polițiști din
cadrul Poliției Municipiului Medgidia au fost sesizați de un
bărbat, de 23 de ani, cu privire la faptul că ar fi fost
amenințat  de  o  persoană  necunoscută,  pe  o  rețea  de
socializare.
În  cauză  a  fost  întocmit  dosar  de  cercetare  penală  pentu
săvârșirea infracțiunii de amenințare.
Cercetările  continuă  în  vederea  identificării  persoanei
bănuite  de  comiterea  faptei  și  luării  măsurilor
legale  ce  se  impun.



Senatorul  Remus  Negoi  și
candidatul  la  primăria
Mangalia,  Semiran  Abdurefi:
„Nu  lăsați  Șantierul  Naval
Damen Mangalia să moară!”
6 iunie 2024 14:22
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Senatorul Remus Negoi și Semiran
Abdurefi, candidatul la Primăria Mangalia
din partea USR au transmis un comunicat
de presă în care cer Guvernului României
și Ministerului Economiei să se implice
în salvarea Șantierului Naval Damen
Mangalia.
„Cerem Guvernului să facă toate demersurile legale pentru a
salva, în ultimul ceas, Șantierul Naval „Damen” Mangalia de la
închidere!  Aproximativ  1.500  de  angajați  și  familiile  lor
depind de funcționarea șantierului naval!

Statul român, care deține pachetul majoritar de acțiuni, are
obligația  de  a  face  tot  posibilul  ca  activitatea  de  la
Mangalia să continue, nu numai pentru că acolo își câștigă
traiul câteva mii de oameni și familiile lor, dar pentru că
produsele  fabricate  în  șantier  pot  asigura  securitatea
României și dezvoltarea economică. Angajații din șantier sunt
oameni bine pregătiți, cu experiență în domeniul naval, de
care  statul  român  are  nevoie,  mai  ales  cu  un  război  la
graniță. Avem un șantier naval perfect funcțional și dotat
corespunzător.

Avem ingineri și muncitori obișnuiți cu management performant.
Guvernul României, prin Ministerul Economiei, are obligația de
a valorifica aceste resurse la potențialul maxim.

Nu ne putem permite acum să tratăm cu ușurință dispariția unui



șantier naval, nu ne permitem să îl pierdem.

Semiran  Abdurefi,  candidata  USR  la
Primăria  Mangalia,  adresează  un  apel
tuturor forțelor politice să lase la o
parte  campania  electorală  și  să-și
unească  eforturile  pentru  salvarea
Șantierului Naval Mangalia.
„Scopul politicii este de a îmbunătăți viața oamenilor pe care
îi reprezentăm, iar în acest moment este absolut crucial să
punem împreună presiune la nivel ministerial și guvernamental
pentru a împiedica acest dezastru iminent pentru economia din
Mangalia și pentru locuitorii săi. Dacă nu se face ceva pentru
a împiedica încetarea activității șantierului din Mangalia,
vor avea de suferit atât Mangalia, cât și restul localităților
din sudul județului Constanța, care depind de locurile de
muncă de aici”, spune Semiran Abdurefi.

În anul 2021, ministrul USR al Economiei, Claudiu Năsui, a
propus doi profesioniști din domeniul naval, care au intrat în
Consiliul de Administrație al Șantierului.

În acea jumătate de an, perioada în care au fost în consiliu,
începuseră  discuțiile  cu  conducerea  șantierului  și  cu
Ministerul Economiei pentru a redresa activitatea din șantier,
însă, scoaterea USR de la guvernare și unirea PNL cu PSD în
noul guvern, a dus la înlocuirea profesioniștilor din CA cu
oameni care nu au mai urmărit să apere interesul șantierului
și al celor care muncesc acolo și astfel șantierul naval din
Mangalia  a  ajuns  în  punctul  în  care  riscă  să  se  închidă
complet.

„Din păcate statul român nu a depășit mentalitatea socialistă
și multe companii au rămas de stat. Iar consecințele le vedem:
sunt căpușate până nu se mai poate salva nimic din ele. Așa a



murit industria de apărare de stat, care de decenii stă numai
pe banii contribuabililor. Așa se va întâmpla și cu Șantierul
Naval Mangalia daca continuă de stat.

Soluția este una singură. Să aplicăm ce am aplicat cu succes
și în cazul COS Târgoviște, anume statul să se retragă și să
lase compania investitorilor privați. În cazul COS Târgoviște
a trebuit să căutam investitori, în cazul acesta este și mai
simplu, că avem deja investitorul. Tot ce trebuie să facem
este inversul decât a făcut domnul Tudose. El a naționalizat,
de  fapt  trebuia  privatizat”,  explică  fostul  ministru  USR
Claudiu Năsui.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Leonard Nicolăina, candidatul
USR Mangalia pentru consiliul
local: „Singura promisiune pe
care  o  fac  este  că  mă  voi
lupta  din  răsputeri  cu  cei
care  nu  vor  dezvoltarea
orașului!”
6 iunie 2024 14:22
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Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru  Primărie,  îl  prezintă,  azi,  pe
Leonard Nicolăina:
„Am intrat în politică și tot ce mi-am dorit a fost să am cu
cine  să  împărtășesc  aceleași  convingeri  și  principii.  Și
oricât  de  obositoare  și  inegală  în  forțe  ar  fi  lupta  cu
partidele vechi și putred de corupte (oameni puși în funcții
aserviți  politic,  resurse  financiare,  troli,  interese
personale și de grup), mă simt norocoasă să am colegi integri,
fără clopoței de coadă, onești și combativi.

Nu mai găsești astfel de oameni, vedeți cum celelalte partide
se agregă doar în preajma alegerilor, apoi dispar 4 ani, de
mult ce le pasă de oraș și de cetățenii lui…
Colegii mei sunt constanți și rezilienți în lupta lor înca din
2018,  sunt  tot  în  USR,  nu  altundeva!  Asta  înseamnă
CORECTITUDINE  și  nu  oportunism!”

Votați oameni că Leonard Nicolăina!”
„Mă numesc Leonard Nicolăina, comandant de cursă lungă, am 61
ani, căsătorit de 36 ani și sunt „dublu bunic”.

Decizia de a mă implica în politică nu a fost greu de luat, și
așa ar trebui să fie pentru oricine dorește să schimbe ceva în
viața Mangaliei și a cetațenilor ei. Politica, prin cei aleși
să ne reprezinte, este prezentă în fiecare aspect al vieții
noastre de zi cu zi. Cine simte asta e imposibil să mai stea
deoparte indiferent și inactiv .

https://editiadesud.ro/tag/semiran-abdurefi/
https://editiadesud.ro/tag/leonard-nicolaina/
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Candidez pentru Consiliul Local Mangalia din partea USR și
daca voi fi ales…… aici ar fi urmat o serie de promisiuni fără
acoperire, dacă aș fi candidat din partea partidelor care își
băț joc de noi de 35 de ani.

Singura promisiune pe care o fac este că mă voi lupta din
răsputeri cu cei care nu vor dezvoltarea orașului și o viață
mai bună pentru cetățenii lui.

Fără falsă modestie, sunt un caracter incoruptibil atât pe
plan financiar cât și pe cel intim (nu dețin niciun „elefant”
prin dulap), calitate pe care o consider esențială pentru cei
care vor să se pună în slujba cetății și cetățeanului.

Cu alte cuvinte, nu pot fi „agățat” cu nimic și/sau convins să
militez,  că  și  consilier,  în  detrimentul  Mangaliei  și  în
folosul vreunei persoane sau al vreunui grup de interese de
mafioți locali.

Voi fi ochii, urechile și vocea voastră în CL Mangalia, acolo
unde se iau decizii care ne afectează pe toți, acolo unde de
zeci de ani se sifonează banii publici, îmbogățind primari,
rude  de  primari  și  clientelă  de  partid,  bani  care  ar  fi
trebuit  să  fie  cheltuiți  pentru  dezvoltarea  orașului  și
implicit pentru noi, cetățenii lui.”

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Lucian Vișa, candidatul USR pentru Consiliul Local Mangalia:
„Încrederea oamenilor NU se câștigă cu pachete sau torturi.
Se câștigă cu muncă și perseverență!”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
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a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

Semiran Abdurefi: „Așa cum am PROMIS, drumul vechi, care
leagă  Limanu  de  Mangalia  a  fost  preluat  de  CJC.  Va  fi
reabilitat și asfaltat”

(FOTO)  Candidatul  PSD
Mangalia,  Paul  Foleanu:
„Copiii  Mangaliei  merită
locuri  de  joacă  sigure  şi
atractive,  nu  minciunele
servite de primarul liberal!”
6 iunie 2024 14:22

Deşi problema locurilor de joacă din oraş
lipsă  ori  degradate  este  veche,  iar
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solicitările  părinţilor,  numeroase,
primarul liberal nu  le-a luat în serios,
rezumându-se doar la reabilitarea câtorva
dintre ele.
Din păcate, copiii din zona Neptun – Olimp nu reprezintă o
prioritate pentru primarul liberal, pe care i-a ignorat cu
desăvârşire.

Şcoala nr. 4 Neptun este încuiată cu lacătul, iar terenul şi
curtea au fost lăsate să se degradeze.

Spaţiile de joacă din zona blocurilor sunt scorojite, şubrede
şi nu oferă siguranţă celor mici.

Din fericire, locatarii s-au mobilizat şi, sătui să aştepte să
fie  sprijiniţi,  au  creat  din  fonduri  proprii  un  parc  de
distracţii în miniatură.

Astfel, locatarii blocului C 3 din Olimp au strâns bani şi au
montat  leagăne,  plasă  de  sărit,  au  cumpărat  trotinete,
balansoare şi alte atracţii pentru cei mici. De asemenea, au
amenajat şi pentru ei un spaţiu de recreere cu grătar, masă şi
fotolii.

La Neptun, copiii au avut noroc să primească în dar un spaţiu
de joacă nou-nouţ, amplasat în urmă cu câteva luni de către o
firmă  din  Breaza,  judeţul  Prahova.  Parcul  este  situat  pe
variantă, vizavi de parcul de aventură.

De  un  cinism  fără  pereche,  primarul  liberal  s-a  lăudat
copiilor şi părinţilor că acest parc nou, viu colorat, cu
jucării, bănci şi mese pentru şah reprezintă o investiţie care
îi  aparţine.  Dacă  a  ajuns  să  mintă  până  şi  nişte  copii
nevinovaţi,  înseamnă  că  gradul  său  de  respect  faţă  de
comunitatea  locală  este  extrem  de  scăzut.

Vă  asigur,  că  fiecare  cartier  va  avea  spaţii  de  joacă



atractive şi sigure destinate recreerii celor mici, care au
nevoie să-şi petreacă timpul mai mult în aer liber şi mai
puţin în compania telefoanelor şi calculatoarelor.  
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Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța
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Pe aceeași temă:

A  doua  VICTORIE  a  lui  Paul  Foleanu:  „Azi-noapte  Poliţia
Naţională a făcut dreptate: a îndepărtat afişele amplasate
ilegal de către Radu Cristian în staţiile de autobuz”
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Județul Constanța are nevoie
de  centre  de  dezintoxicare.
Iată  propunerile  Asociației
de  Prevenire,  Evaluare  și
Terapii în Adicții „EQUITAS”
pentru candidații politici
6 iunie 2024 14:22

Scrisoare deschisă adresată candidaților
la  alegrile  locale  din  județul
Constanța:„Alegerile  locale  și
europarlamentare  din  data  de  9  iunie
2024, reprezintă un punct de cotitură în
istoria unuia dintre cele mai importante
județe ale României.
Constanța  a  fost,  este  și  va  fi  leagănul  unei  părți  a
civilizaței noastre, pe care trebuie să o păstrăm și să o
dezvoltăm pentru noi, dar, mai ales, pentru generațiile ce
vin.

Stimați candidați la alegerile locale și europarlamentare din
Constanța,
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Cu condescendență ne adresăm dumneavoastră, fiindcă sunteți
cei de care va depinde viitorul nostru și al copiilor noștri,
iar politica dumneavoastră privind comunitatea constănțeană,
de la orașe, comune și sate va stabili standerdele vieții
pentru o perioadă de timp.

Asociația  de  Prevenire,  Evaluare  și  Terapii  în  Adicții
„EQUITAS” Constanța este o persoană juridică română de drept
privat,  fără  scop  lucrativ  sau  patrimonial,  non-profit,
independentă și neguvernamentală, autonomă din punct de vedere
structural, funcțional și economic.

Ne-am constituit în vederea creşterii calităţii actului psiho-
medico-social, a promovării cercetării clinice, fundamentale,
translaţionale,  experimentală  şi  aplicativă  în  domeniul
dependențelor, precum și promovării unor comportamente pro-
sociale în cadrul membrilor comunității, de solidaritate și
într-ajutorare pentru creșterea calității vieții persoanelor
și familiilor aflate în dificultate, indiferent de vârstă,
gen, religie, etnie, categorie socială.

Dorim, prin ceea ce facem, să facilităm accesul la servicii
sociale,  psihologice,  educaționale,  medicale  și  culturale,
pentru toți cei care au nevoie, din comnitatea noastră.

Pot  fi  oferite,  în  principal,  activități  care  să  aibă  un
impact pozitiv major asupra celor care ne cer ajutorul:

Servicii de prevenire a adicțiilor (droguri, jocuri de
noroc, pornografie, etc.):

–  Evaluarea,  analiza,  diagnoza  situațiilor  problematice
cauzate de traficul/consumul de droguri și jocurile de noroc;

– Consiliere pentru identificarea celor mai eficiente soluții
de intervenție preventivă;

–  Informarea,  conștientizarea,  educarea  copiilor,
adolescenților  și  tinerilor;



– Informarea, conștientizarea, educarea adulților implicați în
procesul educativ;

–  Conceperea,  implementarea  și  managementul  proiectelor  de
prevenire a adicților.

Servicii de informare pentru specialiștii cu atribuții
în domeniul adicțiilor.
Activitățiti  de  voluntariat  adresate  elevilor,
studenților și persoanelor interesate în derularea de
activitati în domeniul prevenirii și tratării adicțiilor
Activități în sfera academică
Activități  de  practică  în  sfera  adicțiilor  adresate
elevilor si studenților
Activitați de tip identificare, atragere si motivare a
persoanelor  consumatoare  de  droguri,  dar  și  cu  alte
dependențe către serviciile de tartare și recuperare
Servicii  de  tratare  și  recuperare  a  persoanelor  cu
dependențe

Doamnelor și domnilor,

Apreciem, având în vedere creșterea fulminantă a fenomenului
în problemetica dependențelor de orice fel, că dumneavoastră
reprezentați  vectorul  principal  în  ceea  ce  reprezintă
schimbarea de viziune în politicile generale de însănătoșire a
societății.

De aceea, vă rugăm să includeți, cu prioritate, pe agenda
viitoarelor  dumneavoastră  mandate,  problemele  legate  de
prevenirii adicțiilor (alcool, droguri și jocuri de noroc),
precum și tratarea persoanelor dependente de aceste substanțe
și comportamente nocive.

De ce ne adresăm dumneavoastră?

În  actualul  context  social,  la  nivel  planetar,  european,
național și în județul Constanța problema drogurilor continuă
să reprezinte o provocare cu implicații grave pentru domeniul



sănătății  și  cel  social,  în  special  prin  încălcărilor
frecvente de lege. Evoluțiile ultimilor ani arată  schimbări
ale tiparelor de consum, diversificarea noilor substanțe cu
proprietăți psihoactive, consumul de solvenți (protoxidul de
azot), dar și diverse cocktail-uri de medicamente luate fără
rețetă  în  combinație  cu  alcool.  Toate  acestea  generează
îngrijorări ale specialiștilor din domeniul antidrog, dar și
ale comunității.

Procesul de globalizare, caracterizat de mișcarea liberă a
persoanelor  și  bunurilor,  dezvoltarea  noilor  tehnologii
informatice  precum  și  mondializarea  crimei  organizate  au
determinat  provocări  noi  în  răspândirea  acestui  fenomen.
Județul Constanța nu face excepție, mai ales datorită poziției
geografice  (frontieră  maritimă  europeană,  cu  importante
porturi).

De asemenea, în perioada sezonului estival, se evidențiază
prevalențe crescute ale consumului de substanțe psihoactive
(canabis, substanțe psihoactive stimulante și substanțe noi
psiho-active), mai ales în rândul adolescenților și tinerilor.

Dorim,  alături  de  dumneavoastră  și  de  autoritățile
responsabile ale statului, să adaptăm continuu  măsurile 
locale  la  noile  tendințe  ale  consumului  de  droguri,  la
condițiile  sociale  și  economice,  la  ceea  ce  reprezintă
realitatea concretă.

Strategia  UE  în  domeniul  drogurilor  2021-2025  precizează
faptul că pentru a avea cât mai mult succes în reducerea
riscurilor  și  a  efectelor  nocive  asociate  consumului  de
droguri, sunt esențiale promovarea și încurajarea participării
active  a  societății  civile,  inclusiv  a  organizațiilor
neguvernamentale,  a  adolescenților  și  tinerilor,  a
beneficiarilor serviciilor legate de tratarea dependenței de
droguri,  a  comunității  științifice  și  a  altor  experți  la
elaborarea și implementarea politicilor în materie de droguri.



De asemenea, este imperativ să se asigure un nivel adecvat de
resurse tuturor serviciilor destinate persoanelor care consumă
droguri, la nivel local, regional și național.

Conform datelor rezultate din studiile derulate de Agenția
Națională Antidrog, cele mai mari rate de consum se observă în
rândul populației tinere (15-34 ani). Diferențele de tendință
în  ceea  ce  privește  consumul  oricărui  drog  ilicit,
înregistrate  în  rândul  populației  generale,  respectiv  al
populației  tinere,  pot  fi  explicate  prin  revigorarea
interesului pentru noile substanțe psihoactive atât în rândul
populației  generale,  cât  și  al  celei  tinere,  dar  și  prin
evoluția consumului de canabis, care își continuă evoluția
ascendentă.

Consumul de stimulanți a fost pus în evidență de rezultatele
Studiului  privind  analiza  drogurilor  în  apele  uzuale  la
nivelul mun. București. Pentru cocaină și MDMA, acestea au
indicat pentru populația de referință un model de consum de
tip recreațional, înregistrându-se medii ale consumului din
timpul  weekend-ului  mai  mari  față  de  cele  din  cursul
săptămânii.

În ceea ce privește populația școlară, Studiul ESPAD derulat
la nivel național de Agenția Națională Antidrog demonstrează
că 1 din 10 elevi de 16 ani a consumat un drog ilicit cel
puțin  o  dată  până  la  această  vârstă,  pe  primele  locuri
situându-se canabisul, urmat de noile substanțe psihoactive.

Categoriile de droguri pentru care s-a solicitat asistență la
nivel  regiunii  de  Sud-Est  în  anul  2022  este  dominat  de
canabis, urmat de noile substanțe psihoactive și stimulanți.

Singurul studiu realizat și dat publicității în anul 2017 de
Agenția Națională Antidrog, la nivelul jud. Constanța, privind
prevalența consumului de tutun, alcool și droguri în rândul
populației școlare de nivel liceal și profesional a relevat
următoarele aspecte:



–  47% din respondenți au fumat cel puțin o dată până la
această vârstă;

– 91% din respondenți au consumat alcool cel puțin o dată până
la această vârstă. Dintre aceștia 41% au consumat alcool cu
inducerea stării de ebrietate;

– 8% din respondenți au consumat droguri cel puțin o dată până
la această vârstă.

În ceea ce privește activitățile privind jocurile de noroc
(atât legale cât și ilegale) acestea s-au dezvoltat din ce în
ce mai mult în România după anul 1989.

Îndiferent de situația econimiei de-a lungul timpului, aceste
activități  și-au  majorat  constant  veniturile.  Apar,  într-
adevăr, încasări mai mari din taxe și impozite la bugetul de
stat, dar aspectele negative sunt dezastruoase, creând multe
probleme sociale, de la dependența problematică a jucătorilor,
cu impact devastator în raport cu familia, până la sinucideri
sau infracționalitate asociată.

O  statistică  a  activităților  jocurilor  de  noroc  cât  mai
detaliată  se  impune  a  fi  realizată  în  perioada  imediat
următoare având în vedere faptul că până în prezent nu sunt
realizate studii în acest sens.

Relevant este faptul că cererile pentru tratament de adicție
de jocuri de noroc au crescut exponențial în ultimi ani.

Doamnelor și Domnilor Candidați,

Vă rugăm să analizați și să decideți cu privire la orientarea
acțiunilor  dumneavostră  politice,  cu  impact  direct  asupra
cetățenilor  și  fenomenelor  sociale,  către  următoarele
propuneri de interes imediat pentru societatea constănțeană:

1)   Inființarea funcției de Primar de Noapte, reprezentată de
o  echipă  mixtă  desemnată  de  primarii  aleși,  formată  din
decidenți ai autorității locale și personae de o ireproșabilă



probitate morală din societatea civilă, care să supraveghezel
viața de noapte a orașelor și comunelor, sesizând orice fel de
abatere de la normele comportamentale, comunitatea devenind
astfel mai sigură;

2) Înființarea unei secții clinice de psihiatrie pediatrică în
cadrul  Spitalului  Clinic  Județean  de  Urgență  „Sf.  Apostol
Andrei” Constanța;

3) Înființarea unei secții de dezintoxicare în cadrul Secției
Clinice de Psihiatrie Palazu Mare din cadrul Spitalului Clinic
Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța;

4)  Asigurarea  implementării  programelor  de  menținere  cu
Metadonă, și Naloxonă pentru dependenții de heroină, precum și
a programului de menținere cu Naltrexonă pentru dependenții de
alcool, în cadrul Secției Clinice de Psihiatrie Palazu Mare
din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol
Andrei”  Constanța.  Obiectivele  acestor  programe  sunt  de
diminuare  a  gradului  de  risc  pentru  dependenți  și  pentru
ceilalți  (agresivitate  fizică  și  verbală),  creșterea
motivației,  prevenirea  recăderilor,  creșterea  ratei  de
menținere  în  tratament  și  nu  în  ultimul  rând  ameliorarea
stării de sănătate;

5) Efectuarea unui Studiu privind prevalența consumului de
tutun,  alcool  și  droguri  realizat  cu  sprijinul  Agenției
Naționale  Antidrog  și  a  unui  Studiu  privind  prevalența
jocurilor de noroc realizat cu sprijinul Oficiului Național
pentru Jocuri de Noroc, în populația generală a județului
Constanța. Aceste studii sunt necesare în vederea realizării
unei diagnoze privind fenomenul drogurilor și al jocurilor de
noroc pe raza județului Constanța;

6Crearea  de  oportunități  de  derulare/practicare  a
activităților sportive (dotarea parcurilor cu aparate pentru
sport,  amenajarea  plajelor  pentru  practicarea  activităților
sportive (beach volei, fotbal pe plajă, etc.), deschiderea



terenurilor  de  sport  ale  unităților  de  învățământ  pentru
populația generală (în afara orelor de școală). Atragerea de
competiții sportive naționale și internaționale pe litoral, în
special în perioada sezonului estival;

7) Modernizarea infrastructurii sportive a orașelor (terenuri
de sport, săli de sport, bazine de înot);

8)  Dezvoltarea  de  programe  și  proiecte  pentru  practicarea
sportului de masă;

9) Diversificarea formelor de distractie pe timp de noapte
utilizând forme de artă și cultură urbană nocturnă;

10)  Sprijinirea  societății  civile  în  ceea  ce  privește
creșterea intervențiilor preventive în domeniul adicțiilor, cu
accent pe anticiparea tendințelor și, implicit a dezvoltării
politicilor și măsurilor adecvate și necesare;

11)  Amenajarea  de  parcări  (500  locuri)  la  intrarea  în
stațiunea  Costinești  și  loc.  Vama-Veche  care  să
decongestioneze  trotuarele  și  partea  carosabilă,  prevenind
astfel producerea de evenimente rutiere;

12) Asigurarea unei alei pietonale între localitățile 2 Mai și
Vama-Veche  pentru  deplasarea  turistilor  în  siguranță  și
prevenirea evenimentelor rutiere.

Suntem  convinși  că  disponibilitatea  dumneavoastră  de  a  vă
apleca către problemele comunității constănțene este una reală
și nutrim speranța că, începând cu data de 09 iunie 2024, veți
fi vârful de lance al unor programe care vor schimba vizibil
viața noastră, a tuturor.

Vă asigurăm că Asociația de Prevenire, Evaluare și Terapii în
Adicții „Equitas” Constanța vă va acorda un sprijin permanent
în tot ceea ce veți face pentru binele oamenilor și va deveni
cel  mai  important  partener  al  dumneavoastră,  pe  linia
prevenirii  și  tratării  adicțiilor.



Vă urăm mult succes tuturor!Ț

Cu aleasă considerație,

Marius Cristian OPRIȘAN

Președintele Asociației de Prevenire, Evaluare și Terapii în
Adicții „EQUITAS” Constanța

Vlad Pascu spune că e bolnav
și  ar  vrea  să  se  trateze
acasă:  „Mi  s-a  creionat  un
caracter  care  nu  mă
reprezintă”
6 iunie 2024 14:22

În  fața  judecătorului  Carmen
Claudia Berevoescu, Vlad Pascu și-a
susținut  cauza:  a  solicitat
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înlocuirea  măsurii  arestului  cu
arestul la domiciliu.
„Regret, fapta în sine, dar, din păcate nu mai pot face nimic
ca acest accident teribil să dispară. Îmi pare rău că nu am
putut să le cer iertare părinților victimelor, pentru că am
interdicție să vorbesc cu părțile vătămate din dosar.

Orice am încercat să transmit, s-a interpretat.

Mi s-a creionat un caracter care, din punctul meu de vedere,
nu mă reprezintă.

Cu două zile înaintea accidentului m-am întors din Olanda, la
Constanța, cu tatăl meu, pentru a merge la stomatolog. Un grup
de prieteni au aflat că am venit și m-au invitat la Vama
Veche, unde erau cazați, la o zi de naștere.

Sincer, de acolo trebuia să mă opresc, să nu plec mai departe,
dar, acolo la cazare nu au mai avut loc unde să mă țină și pe
mine. Erau multe persoane. Eu m-am crezut capabil să ajung la
Constanța, unde eram cazat.

Nu am luat în considerare că un astfel de drum, pe care îl
cunoșteam oarecum, poate să fie atât de aglomerat la acea oră.

Îmi stiu îndatoririle față de măsura preventivă, promit că le
voi îndeplini.

Mama mea a făcut o serie de cereri la ANA, Agenția Națională
Antidrog, dar, pentru că nu sunt condamnat, psihologul nu a
putut veni la mine.

Am probleme de sănătate, am un singur rinichi funcțional. De
trei luni de zile aștept un răspuns pentru tratamente.

Prin punerea mea, pentru câteva luni de zile, în arest la
domiciliu, aș putea să îmi văd de sănătate”.



Ulterior,  magistratul  de  la  Mangalia  a
decis:
Respinge  ca  neîntemeiată  cererea  de  înlocuire  a  măsurii
arestării  preventive  cu  măsura  arestului  la  domiciliu,
formulată de inculpatul Pascu Matei Vlad, fără antecedente
penale, cercetat în stare de arest preventiv pentru săvârşirea
infracţiunilor de ucidere din culpă, vătămare corporală din
culpă, conducerea unui vehicul sub influenţa alcoolului sau a
altor substanţe şi părăsirea locului accidentului.

Obligă  inculpatul  Pascu  Matei  Vlad  la  plata  cheltuielilor
judiciare către stat, în sumă de 100 lei.

Cu drept la contestaţie pentru inculpat și pentru procuror, în
termen de 48 de ore de la comunicarea prezentei. Pronunţată
astăzi, 31.05.2024.

Sentința nu este definitivă și, cu sigurnață, va fi atacată de
avocații lui Pascu.

ATENȚIE!  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  în
cartierul  Medeea  din
municipiul Constanța
6 iunie 2024 14:22
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Ca urmare a unei avarii survenite
la nivelul conductei de alimentare
cu apă, cu diametrul de 100 mm, de
la intersecția străzilor Medeea cu
Cumpenei, din municipiul Constanța,
echipele  RAJA  sunte  nevoite  să
sisteze  furnizarea  apei  potabile
astăzi – 31 mai 2024, în intervalul
orar 07.30 – 13.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  cartierul
Medeea, precum și cei arondați punctelor termice din zonă.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților din zonă,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

Inedită expoziție de artă la
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Muzeul  „Ion  Jalea”:  Elevii
Cercului  de  Ceramică  din
cadrul Palatului Copiilor din
Constanța  își  prezintă
creațiile
6 iunie 2024 14:22

Sâmbătă  1  Iunie  2024  la  Muzeul  „Ion
Jalea” din zona veche a Constanței (str.
Arhiepiscopiei nr. 26) de la ora 14:00 se
va deschide, în colaborare cu Muzeul De
Artă  Constanţa,  expoziția  de  artă  a
copiilor  „Ceramica  Sculpturală”,
dezvăluind publicului o selecție dintre
lucrările realizate de elevi în ultimul
an.
Elevi de gimnaziu și liceu, ce urmează cursurile Cercului de
Ceramicã din cadrul Palatului Copiilor Constanța, au creat o
lume fascinantă a imaginației, inspirați de natură și istorie,
coordonați  de  profesorul  Radu  FULGA,  artist  plastic
constănțean.

Sunteți  invitați   să  le  admirați  sculpturile  modelate  în
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ceramică, găzduite de muzeul operei maestrului Ion Jalea.

Sperăm  că  acest  fel  de  a  sărbători  Ziia  Internațională  a
Copilului va aduce inspirație și mai multă apreciere pentru
artă și frumusețe în viețile noastre.


